
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 17. januar 2022, Kl. 17.00 – 17.45  

Deltagere: 

 
OBS! Mødet afholdes i TEAMS 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Karen Markvard Martensen, Maria Jelstrup 
Munk, Maggi Møller Knudsen, Maria Bagger 

Grell, Pernille Bech Wulff, Lene Kjer 
Rasmussen 

 

Elevråd: Selma og Trygve 9.GA 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Jesper Boysen, Rikke 
Nørby, Maria Kongsvad, Bettina Jansen 

 
Afbud: Selma og Trygve 9.GA, Nicolai 

Kjeldbjerg de Vries, Helle Ockholm 
Uanmeldt forfald: Kåre Buje 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

Maria M og Lene har hver især et punkt til 

eventuelt. Det sættes der tid af til. 
Dagsorden er derved godkendt. 
 

Lene er tilbage som fuldgyldigt medlem af 
skolebestyrelsen. Bodil er igen suppleant. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) KKFO 

e) formanden 
 

     Kl. 17:10 – 17:30 
 

a) Ikke på mødet 
b) Medarbejderne synes, der er godt styr 

på den måde corona takles på vores 
skole. Den eneste bekymring er, at når 
der er/vil være mandefald blandt 

medarbejderne på en årgang, hvad gør 
man så i sådanne situationer, når nu 

man ikke lukker ned.  
Aktionslæring, der er i gang i 
indeværende skoleår er rigtig godt. 

Der er to årgange, som er i gang i 
dette skoleår og forrige. Det har været 

en stor succes på de årgange som har 
afprøvet det. 

Det indebærer, at der sættes aktioner i 
gang på en årgang, der tager 
udgangspunkt i de elever vi har, og de 

problematikker som er. Det afprøves i 
klasserne, således man kan skrue på 

nogen ting i fællesskabet, for at 
inkludere flest elever bedst muligt. Der 
er flere fagligheder inde over både 



medarbejdere, skolepsykolog og 

ressourcecenterperson. Tanken er det 
skal implementeres på alle skoler i 

København. Aktuelt skal det fortsætte 
næsteskoleår, som en del af 
implementeringsfasen.  

 
c) Velkommen til Bettina, der er ny 

medarbejderrepræsentant i 
skolebestyrelsen. Pt. ikke noget nyt fra 
KKFO.  

Skoleleder: Skolen har været i BT. Det 
er tankevækkende hvor kort vej, der 

er fra en hverdagsbegivenhed til 
medierne. Det var foranlediget af et 
skærmdumt fra aula.   

Skolen har på de første 14 dage haft 
over 70 smittede elever og personale. 

Det fylder meget i ledelsens hverdag 
og weekender. Det omhandler særligt 

indskoling og mellemtrin. skolen har 
div. restriktioner, det er umiddelbart 
indtrykket, at man er gode til at 

overholde dem. Det mærkes også at 
der er flere nærekontakter til smittede 

i hjemmet, både på personalesiden og 
elevsiden, der isoleres. Det er 
styrelsen for patientsikkerhed, der ene 

og alene afgør, om noget skal lukkes 
ned. Det har skolen ikke nogen 

indflydelse på.  
Kviktest tirsdage og fredage benyttes 
af mellem 300 - 400 hver gang. Der er 

også stor interesse for selvtest. Dog 
fastholdes det at eleverne ikke skal 

teste sig selv på skolen, det gøres 
hjemme.  
Den Nationale trivselsundersøgelse 

starter op fra 20/1.  
Vi er blevet affaldssorterings skole. Det 

er nu rullet ud og iværksat. Alle 
klasser har fået undervisning i det, så 
det er godt i gang.  

Ledelsen er så småt begyndt på 
planlægningen af næste skoleår.  

Budgetopstart er også påbegyndt, der 
håbes på at budgettet er på plads 
inden vinterferien. 

 
d) KKFO’en har været hårdt ramt i 

december af corona, og er det igen nu 
her. Der er også mange syge elever, 
hvilket har været medvirkende til at få 

det til at gå op. Vi er coronatrætte. 
Under plads til forskellighed er nu også 

en del af KKFO’en, der har været 
kickoff med Peter Heneberg.  



KKFO’en er nu kommet under skolens 

gårdmandskorps. Her forventer man, 
at serviceniveauet falder, men det må 

vi finde ud af. 
e) Ikke noget nyt.  

Datoen for nyt møde skal aftales i dag. 

Forslag d. 4/4 til temamøde med 
spisning. Den er vedtaget. 

 
 

 

 
 

    

4. Godkendelse af procesplan m.m. 

for klassedannelse 7. årgang  
- Herunder kriterier for indskrivning 

af nye elever 

 
Kort drøftelse og godkendelse 

 
Kl. 17:30 – 17:50 
 

Skoleleder gennemgår processen jf. udsendte 

bilag. Målet er at elever og forældre klædes 
på til at kunne vælge linje.  
Selve processen er to-delt en intern og 

ekstern (for elever der kommer udefra). 
 

Procesplanen er hermed godkendt af en 
samlet skolebestyrelse. 

 
Der er et dilemma ift. hvis skolen ikke har 
pladser til alle dem som søger. Det er en 

rigtig svær situation. Elever, der bor i 
skoledistriktet, skal skolen have plads til. Pt. 

pågår dialog med området ift. hvordan vi gør 
det. Det pt. er indskrivningstidspunktet som 
er afgørende, hvad det betyder i praksis er 

pt. lidt uklart. Skolen må pt. ikke indskrive til 
næste år. Der er et max på 28 elever i hver 

klasse.  
 
Det betyder måske, i praksis´, at skolen ikke 

kan skrive elever ind før helt op til 
sommerferien. 

Kommentarer: 
Hvis der skal prioriteres, så er søskende til 
nuværende elever en vigtig prioritet og bør 

prioriteres, hvis der skal være kriterier. 
Det er vigtigt med åbenhed. Uanset hvad er 

det helt afgørende. Det er ikke ideelt, hvis 
det betyder, at mange begynder at skrive 
børn ind i de næste måneder. 

 
Punktet skal på igen næste møde. Der må 

det forventes, at der er tydeligere svar fra 
området. 
 

Skolebestyrelsen synes det er vigtigt, og vil 
meget gerne have at forvaltningen kommer 

med kriterier. Det må ledelsen gerne tage 
med videre. 
 

 



5. Evt. 
 
Kl. 17:55 – 18:00 

Næste møde: 
 
Torsdag den 10. februar 2022  

kl. 17:00 – 20:00 
 

Punkter tilføjet: 
 
-Det har været oplevet i en klasse at to 

elever, er gået ud, da de mangler 
udfordringer, det er noget man skal være 

opmærksomme på fremadrettet. Skoleleder 
tilføjer at det må være en del af 
ressourceprioriterings snakken og ift. 

principperne.  
 

-Det er vigtigt at prioritere 
personalekontinuiteten i klasser og grupper. 
Det er meget sårbart. Det er gentagende i 

specialklasserækken. F.eks. 3 lærerskift i 9. 
klasse.   

 
 

  
 
 

 


